
 
 
 
  
 
 
 
 
 

Mødenavn og dato 
Deltagere  
Referent  
Fraværende  

 
 
 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Orientering om økonomi kommende skoleår 
Ref Der er tildelt nogenlunde samme midler som i det seneste skoleår. Dette betyder, 

at skolen trods et naturligt faldende elevtal kan fortsætte med samme 
serviceniveau som i dette skoleår. Der afventes fortsat en endelig udmelding på 
SP-området. 

2 Fokusområder kommende skoleår: Læseindsatser, elevfravær, færre børn i 
specialtilbud  

Ref Der blev orienteret om skolens fokusområder i det kommende skoleår. Der var 
opbakning til arbejdet i bestyrelsen 

3 Sundhedspolitik 
Ref Udsat til kommende møde 
4 Efter flere morgeners trafikalt kaos på stikvejen ved Hyggen, med nærved-hændelser og andet 

sjov (og det er sikkert det samme billede på pladsen foran skolen)  er jeg kommet til at tænke 
på, om vi som bestyrelse kunne opfordre til at flere børn bliver selvtransporterende. Det kunne 
måske være en del af sundhedspolitikken, for det giver jo også børnene mere bevægelse i 
hverdagen. Jeg blev også lidt inspireret af en kampagne i 
Nordjylland https://www.ditbarnkanselv.dk/. Det handler jo også om at give børnene 
livskompetencer til at begå sig i trafikken. Ved Annie 

Ref Der var flere forslag oppe at vende. Skulle politiet ud, skal bestyrelsen skrive til 
alle forældre, skal skolen skrive til alle forældre. På mødet blev vi eneige om, at 
skolen i efteråret har en emneuge om trafik/infrastruktur. Her vil der blandt andet 
skulle arbejdes med en elevstyret trafiksikkerhedskampagne 

5 Status på corona 
Ref  
6  
Ref  
7  
Ref  
8  
Ref  
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